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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 
 

I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie boiska Orlik przy SP 51. 
 

 
 Szanowny Panie Prezydencie. 
 
 W nawiązaniu do wcześniejszych interpelacji oraz udzielanych przez Pana Prezydenta odpowiedzi  
w sprawie boiska Orlik przy SP 51 uprzejmie proszę o: 
 

1. Przekazanie informacji kiedy odbyło się spotkanie z przedstawicielami Rady Osiedla Chartowo 
podczas którego dokonano ustaleń innych niż wynikających z podjętej przez RO Chartowo uchwały 
oraz przekazanie informacji kto w tym spotkaniu uczestniczył? 

2. Przekazanie pisemnego protokołu z w/w spotkania (dokonane ustalenia inne niż wynikające  
z formalnie podjętej uchwały powinny być spisane chociażby w formie protokołu). 

3. Zorganizowanie w sierpniu przez Wydział Oświaty spotkania celem omówienia zasad funkcjonowania 
boiska przy SP 51 oraz problemów zgłaszanych przez mieszkańców. Uprzejmie proszę  
o zorganizowanie spotkania przedstawicieli WO oraz placówki oświatowej SP 51. Proszę o 
przekazanie informacji o spotkaniu do RO Chartowo oraz spółdzielczej rady osiedla Lecha – Czecha. 
Proszę o przekazanie informacji o dacie spotkania również do mnie celem udziału w spotkaniu. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 
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